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Po menších organizačných problémov som ja 
a Mišo začali pracovať v Mestskom 
informačnom stredisku Mladá Boleslav. Len čo 
odišli učiteľky sme sa s Mišom horlivo pustili do 
roboty. V priebehu prvého dňa sme ich, teda 
našich ”kolegov”, odbremenili od roboty tým, 
že sme im pomohli aktualizovať databázu na 
webovej stránke MIC s aktuálnymi novinkami 
v sfére divadiel, kín, výstav...... Už v ten deň 
okolo poobedia mohli občania Mladej Boleslavi 
surfovať po internete a pozerať program na 
ďalší mesiac, teda december inak povedané 
prosinec.  
 

Nasledujúce dni sa niesli v atmosfére 
upravovania a zmenšovania fotiek, ktoré sa 
potom uploadli na web, ale aj ktoré sa 
vyberali do biltenov na ďalší rok. Ale asi v tretí 
deň to prišlo začali nám odchádzať počítače 
a tak naša robota bola trošku obmedzená. 
Práve toto bola nevýhoda ICM-ka, že 
niektoré počítače mali už nieľko rôčkov a tým 
práca na nich bola oveľa ťachšia. Ale inak 
pracovné prostredie bola celkom útulné. 
 
  A vtedy to prišlo dostali sme jednu z veľmi 
zaujímavých ponúk na robotu.  Lenka, naša 
šéfka, nám na mape mesta vyznačila 
reštaurácie, ktorých fotky sme ešte nemali 
a boli potrebne pre aktualizáciu webovej 
stránky ICM. Bol to celkom pekne strávení deň 
nevedomou prehliadkou mesta. Ale aspoň 
vieme kde sú reštaurácie v meste aké majú 
ceny a podobne.  Každý deň sme trávili obed 
v jednej z najlepších reštaurácií 
v meste, v Prahe. Aj keď na prvý 
pohľad táto reštika vyzerala 
ako z čias komunizmu, obed sa 
tam ani nezmenil. Za celkom 
prijateľné ceny sme sa tam 
veľmi dobre naobedovali. Táto 
porcia obedu nám vystačila aj 
na šesť hodín. 
 
Koniec týždňa ale ja 
nastavajúci týždeň mal Mišo 
veľmi dôležitú úlohu a to bolo 
pomocou photoshopu 
upravovať fotky tak, aby z toho 
potom boli vytlačené pexesa. 
Bola to veľmi namáhavá úloha 
lebo obrázky ktoré mali byť na 
vnútornej stránke pexesa boli 

nielen pamiatky mesta ale aj významy rodáci. 
Samozrejme, že Mišo bol veľmi šikovný a zvládol 
to veľmi dobre a odzrkadlilo sa to nielen na 
hodnotení v certifikáte ale aj na tvárach našich 
šéfov. Lebo s Mišovou robotou boli nesmierne 
spokojní.  
 
Na mne ostalo len aktualizovať a obohacovať 
stránku ICM, popisy k článkami a fotografiami. 
Počas tých dvoch týždňov koľko fotiek mi prešlo 
pred očami som v živote dokopy nevidel. 
Samozrejme aj mňa chválili s mojou nadelenou 
robotou. Lenka mi nechala trošku popustenu 
uzdu fantázie tak som text mohol aspoň 
graficky upravovať podľa mňa. Aj s tým bola 
spokojná.  
Kolektív, teda naša supervizorka Lenka bola na 
nás veľmi milá ukázala nám niekoľko nových 
programov, ktoré oni bežne používajú. A nielen 
to ale zasvätila nás aj do práce úpravy stránok, 
prípravy podujatí a plánovania akcií na ďalší 
rok. Gerard, Lenkin šéf, bol na nás veľmi milý, 
s ním ale aj s Lenkou sme niekedy viedli dlhé 
rozhovory o tom, ako by sa možno dala zlepšiť 
práca v IMC. Gerard si podal projekt na 
rekonštrukciu IMC, s ktorým sa nám pochválil. 
V projekte je pekne systematický rozplánovaná 
a rozložená práca c IMC. Ak by tento projekt 
vyšiel a ICM by sa zrekonštruovalo, malo by 
väčšiu pôsobnosť a informovanosť pre 
verejnosť.  Samozrejme, ako inak čakal aj od 
nás návrhy ako by sme to podľa nás urobili. 
Návrhy ktoré sme mu dali prijal a bol veľmi 
spokojný s tým ako vieme rozmýšľať na náš 
mladý vek.  My, teda ja a Mišo len dúfame, aby 
mu to vyšlo.  
 
Nakoniec sme s Mišom usúdili, že tie dva týždne 
boli veľmi dobre strávené a náučné. Keby sa to 
dalo, zopakovali by sme si to lebo toľko chváli  



koľko sme dostali nemal asi nikto. A zhodli sme, 
sa že túto robotu by sme nemali problém robiť 
aj v reálnom živote.  
  

 

 

 

 


